
國立成功大學防疫期間訪客及工作證 

NCKU Visitor /Work Pass 

來訪 (工作 )姓名 

Name 
  

來訪 (工作 )原因 

Purpose 
  

證 件 生 效 日 

Valid Start Date 
         年(YY)        月(MM)        日(DD) 

證 件 失 效 日 

Expiry Date 

         年(YY)        月(MM)        日(DD) 

□ 至本次防疫管制期間結束，或於 2021 年 8 月 31 日自動失效 

Valid until the pandemic prevention restrictive measures are 

lifted or automatically expires as of August 31, 2021 

發 證 人 員 簽 章 

Signature of 

Issuing Staff 

  
發 證 單 位 章 戳 

Seal of the Issuing Unit 

聯 絡 電 話 

Phone No. 
  

 

 發 證 日 期 

Date of Issuance 
   年(YY)  月(MM)  日(DD) 

備 註 

Note 
 

 
1.本證件僅供新冠病毒防疫情期間校外或非本校屬人員入校使用。 
This pass is used only by non-NCKU members for entering the university campus 
during the pandemic prevention period.  
 
2.進入校區必須出示身分證件(身分證、居留證、護照)，駐衛警、保全人員將核

對身分證件是否與訪客(工作)證相符。 
When entering any building on NCKU campus, please present your ID document 
(ROC ID, Resident certificate, or Passport). The staff will check your ID document 
and visitor/work pass. 
 
3.進入校區或建築請依防疫管制人員指示進行訪客問卷登錄足跡。 
When entering any building on NCKU campus, please comply with the real-name 
swipe-in entry control.  
 
4.謝謝您配合本校防疫措施，感謝您的諒解！ 
We thank you for your compliance with NCKU’s pandemic prevention measures. 
 

 


